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Protokół Nr  2/2024 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 27 maja 2024 r. 
 
 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej 
Obecni wg załączonej listy. 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 
   - przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Białogard na 2023 

rok. 
3. Sprawy różne.     
4. Zamknięcie posiedzenia.              
 
 

Ad 1 
Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Przemysław 

Lis. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji, głosując: za-5  (jednogłośnie).  

Ad 2 
  

Rozpatrzenie i zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Białogard na 
2023 rok. 

   Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak  
 

 W wyniku dyskusji Sekretarz Miasta dodatkowo wyjaśnił, że ubytek w PIT dla 
samorządu Białogard wynosi za ostatnie 5 lat około 28 mln zł. Wpływy z tego tytułu otrzymuje 
Miasto z budżetu państwa. Zmniejszenie w ostatnich pięciu latach kształtowało się 
następująco: w 2020 r. plan wynosił 21 mln 800 tys. zł a dostaliśmy 19 mln 979 tys. zł. 
W kolejnych latach dostaliśmy mniej o następujące kwoty: w 2021 r.  o 2 mln 176 tys. zł, 
w 2022 r. – o 7 mln 174 tys. zł, w 2023 r. – o 10 mln 24 tys. zł, w 2024 r.  – o 6 mln 939 tys. zł. 
Na inwestycje z budżetu państwa otrzymaliśmy 20 mln zł ale samorządy mają problemy 
z wydatkami bieżącymi. Skarbnik Miasta dodała, że wymagane jest, aby subwencja rosła, bo 
koszty rosną. Ponadto Sekretarz Miasta wyjaśnił, że w okresie pomiędzy Sesją w dniu 
20 grudnia 2023 r. o końcem 2023 roku wszelkie zmiany w budżecie Miasta odbywały się 
zarządzeniami Burmistrza Białogardu, do których Burmistrz ma upoważnienie Rady.   
 
Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu głosów zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

w/w sprawozdanie. 
 
Komisja rozpatrzyła sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Białogard za 2023 rok wraz 

z informacją o stanie mienia komunalnego Miasta i zaopiniowała pozytywnie w/w sprawozdanie,  

głosując: za-2, przeciw-0, wstrzymało się-3.  
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Opinia została przekazana dla Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, zgodnie z załączonym 

pismem. 

Na tym zakończono w/w punkt. 
 

Ad 3  
W sprawach różnych Komisja przyjęła plan pracy Komisji Budżetu i Finansów na okres 

do końca 2024 roku, głosując: za-5 (jednogłośnie). Plan pracy stanowi załącznik do protokołu.  
Przewodniczący Komisji poinformował o terminie kolejnego posiedzenia w dniu 

19 czerwca o godz. 8.00 w Biurze Rady Miejskiej oraz o porządku Komisji. 
 

W wyniku braku innych głosów Przewodniczący Komisji zamknął w/w punkt. 
 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.1540 zakończono Komisję.  
Protokołowała: M.Zimmer 
 

   Przewodniczący Komisji 
 

           /-/ Przemysław  Lis 


